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PROTOKÓŁ  Nr XXXIII/2010 

XXXIII sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 

z dnia  28 kwietnia  2010 roku . 

 

Stan Radnych Rady Miasta             -   21, 

Liczba Radnych obecnych na sesji  -   21. 

 

W obradach sesji Rady Miasta udział wzięli: 
 

1. p. Mieczysław Szymalski  - Burmistrz Miasta, 

2. p. Jerzy Pawluczuk   - Z-ca Burmistrza Miasta  

3. p. Renata Trojanowska - Skarbnik Miasta, 

4. p. Tomasz Skibicki   - Sekretarz Miasta 

5. 0. Danuta Janusz   - Radna Sejmiku Województwa Mazowieckiego, 

6. p. Anna Bałdyga   - Radca Prawny Urzędu Miasta, 

7. p. Halina Ambroziak  - Naczelnik Wydziału PNR Urzędu Miasta, 

8. p. Izabela Lenkiewicz - Naczelnik Wydziału RB Urzędu Miasta, 

9. p. Grzegorz Czyronis  - Naczelnik Wydziału ITS Urzędu Miasta, 

10. p. Brygida Mościcka   - Naczelnik Wydz. IPE, 

11. p. Andrzej Mierzwiński  - Doradca Burmistrza,  

12. p. Dariusz Nowacki   - Komendant Straży Miejskiej, 

13. p. Dariusz Chmielewski  - Kierownik BIN, 

14. p. Elżbieta Chojnacka  - Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej, 

15. p. Leszek Mościcki          - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sport i Rekreacji, 

16. p. Tadeusz Pianka  - Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej  Sp. z o.o., 

17. p. Witold Zadroga   - Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o.  

18. p. Adam Rukat    - Prezes  TBS Sp. z o.o. 

19. p. Barbara Kędziora   - Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

20. p. Anna Łępicka   - Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi Jednostek  

    Oświatowych, 

21. p. Jerzy Bauer   - Dyrektor ZSP Nr 1, Radny Powiatu, LKS Ostrowianka, 

22. p. Grzegorz Helcebergiel - V-ce Prezes OKK SOKÓŁ, 

23. p. Jan Koniecki   - KS OStrovia, 

24. p. Radosław Grabowski  - Klub Karate Kyokushinkay, 

25. p. Zbigniew Gałązka   - UOLKA , 

26. p  Mirosław Przastek   - Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz Dom”, 

27. p. Tadeusz  Malec   - V-ce Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz Dom”,  

28. p. Sebastian Szydlik   - Prezes Stowarzyszenia „Nadzieja”, 

29. Przedstawiciele prasy i telewizji lokalnej i regionalnej:„Nowości Ostrowskie”, 

Rozmaitości Ostrołęckie, Tygodnik Ostrołęcki, Telewizja  Ostrów. Kurier 

Wyszkowski 

 

Obrady rozpoczęto  o godzinie  13
00

, zakończono o godzinie 17
30

. 
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Punkt 1.  

Otwarcie     sesji,    uchwalenie    porządku    obrad i przyjęcie Protokołu                    

z XXXII sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska dokonał otwarcia XXXIII 

zwyczajnej sesji Rady Miasta, wypowiadając formułę „Otwieram XXXIII sesję Rady 

Miasta Ostrów Mazowiecka”.  Następnie przywitał serdecznie Radnych Rady Miasta, 

Burmistrza Miasta i Sekretarza oraz Skarbnika Miasta, przedstawicieli środowiska 

sportowego, Dyrektorów i Kierowników miejskich jednostek organizacyjnych,    

Prezesów  spółek, których miasto jest udziałowcem, Naczelników  Wydziałów Urzędu 

Miasta, przedstawicieli prasy i telewizji  oraz  wszystkich przybyłych gości.  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, że na sesji  

obecnych jest 21 Radnych,  w związku z czym wszystkie uchwały podjęte  w toku 

obrad będą prawomocne.   

 

Następnie na wniosek Przewodniczącego Rady Miasta p. Krzysztofa Laski Rada 

Miasta uczciła minutą ciszy ofiary katastrofy lotniczej pod Smoleńskiem. W tej  katastrofie w 

dniu 10 kwietnia 2010r.  zginęli Prezydent Rzeczypospolitej Polskiej Lech Kaczyński z 

małżonką oraz pozostali członkowie oficjalnej polskiej delegacji na uroczystości rocznicowe 

w Katyniu  a także załoga samolotu.   

 W dalszej kolejności  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poformował o 

tym, że w imieniu Rady Miasta złożył najszczersze wyrazy głębokiego żalu i współczucia z 

powodu śmierci  śp. Wojciecha Roszuka oddanego samorządowca, wieloletniego Naczelnika 

Wydziału Spraw Organizacyjnych, Pracowniczych   i Obywatelskich Urzędu Miasta, który 

zmarł 19 kwietnia br. po długiej i ciężkiej chorobie. 

 

  Rada Miasta przystąpiła do uchwalenia porządku obrad XXXIII-ej sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  przypomniał, o tym że  Radni wraz                         

z materiałami na sesję otrzymali proponowany porządek obrad.   

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski wystąpił z wnioskiem o zdjęcie                          

z  Porządku obrad: 

-  Uchwały zmieniającą uchwałę Rady Miasta Ostrów Mazowiecka  Nr XII/61/2007 z dnia 19 

grudnia 2007r. w sprawie regulaminu Targowisk Miejskich   

-  Uchwały w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej.  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski stwierdził,  że przedłożone  projekty 

uchwał wymagają korekt, dodał, że słuszne były uwagi Komisji Gospodarki Komunalnej                     

i Infrastruktury Technicznej dot. ww. projektów Uchwał.  

 

Przewodniczący  Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował o tym, że  związku                 

z  Postanowieniem Marszałka Sejmu   Rzeczypospolitej Polskiej  z dnia  21 kwietnia 2010r.  

o zarządzeniu wyborów Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej na dzień  20 czerwca br.  

Burmistrz Miasta  wystąpił do Rady Miasta  o podjęcie  na dzisiejszej sesji   uchwał: w 
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sprawie utworzenia obwodu głosowania w Szpitalu Powiatowym w Ostrowi Mazowieckiej 

oraz w sprawie  zmiany opisu granic obwodów głosowania w mieście Ostrów Mazowiecka. 

Projekty powyższych uchwał wraz z uzasadnieniem zostały dostarczone Radnym w dniu 

wczorajszym. W związku z powyższym zaproponował  wprowadzenie ich do Porządku obrad 

jako pkt. 11.     

Innych  wniosków do Porządku obrad nie zgłoszono. 

W związku z tym,  Przewodniczący  Rady Miasta p. Krzysztof Laska poddał pod głosowanie  

zgłoszone wnioski. 

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 21 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących  się” opowiedziała się za zdjęciem z Porządku obrad 

uchwał: 

- pkt. 11 Uchwała zmieniającą uchwałę Rady Miasta Ostrów Mazowiecka   Nr XII/61/2007 z 

dnia 19 grudnia 2007r. w sprawie regulaminu Targowisk Miejskich    

-  pkt. 12  Uchwała w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej.  

 

 Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 21 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących  się” opowiedziała się za wprowadzeniem do  

Porządku obrad  uchwał: 

- jako pkt.11 w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Szpitalu Powiatowym w Ostrowi 

Mazowieckiej 

 -jako pkt. 12  w sprawie  zmiany opisu granic obwodów głosowania w mieście Ostrów 

Mazowiecka. 

 

 Następnie Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu  21 głosami „za” przy 0 

głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” przyjęła Porządek obrad                                  

w następującym brzmieniu: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, uchwalenie porządku obrad i przyjęcie protokołu  z  XXXII sesji.  

2. Interpelacje i zapytania. 

3. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2009r. i podjęcie Uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta.  

4. Informacja o funkcjonowaniu sportu, w tym obiektów sportowych w mieście. 

5. Informacja o działalności Międzygminnego Związku  „Ziemia Ostrowska”. 

6. Uchwała w sprawie zmiany  budżetu miasta uchwalonego Uchwałą Nr XXXI/201/2009 

Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 18 grudnia 2009r.  

7. Uchwała zmieniająca  uchwałę w sprawie programu rewitalizacji Miasta Ostrów 

Mazowiecka. 

8. Uchwała w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia 

prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości ozn. Nr 4117/4, 

4113/7, 4116/2, 4117/2 i 4117/5, 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości komunalnej  

na rzecz Województwa Mazowieckiego. 
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10. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta -  ul. Borowikowa. 

11. Uchwała w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Szpitalu Powiatowym w Ostrowi 

Mazowieckiej  

12. Uchwała w sprawie  zmiany opisu granic obwodów głosowania w mieście Ostrów 

Mazowiecka. 

13. Informacja o pracy Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy różne. 

15. Zakończenie obrad . 

 

             Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował o tym, że Protokół                 

z obrad XXXII sesji Rady Miasta,  zgodnie z informacją zawartą   w zaproszeniu na sesję, 

wyłożony był do wglądu i do dnia dzisiejszej sesji nikt nie zgłosił uwag do jego treści,                      

w związku z tym stwierdził, że Protokół z XXXII sesji został przez Radę Miasta przyjęty.  

 

Punkt 2.  

Interpelacje i zapytania. 

 Radny p. Jan Heronimek zapytał na jakim etapie jest realizacja  budowy nawierzchni 

na ul. Wiśniowej i ul. Broniewskiego. Podniósł również, po raz kolejny,   kwestię 

konieczności przykrycia rowu odwadniającego i zagospodarowania tych 2 ha terenu na cele 

rekreacyjne.   

 Radny p. Krzysztof Listwon podniósł temat  utrzymania czystości w mieście. 

Przypomniał, ze  Burmistrz Miasta deklarował, że tzw. „dzikie plakatowanie„ na terenie 

miasta miało być ścigane, zwłaszcza jeśli z plakatów można wskazać autora.  Radny wskazał, 

że na początku kwietnia m.in. na słupach trakcji elektrycznej i na drzewach pojawiły się,                 

w bardzo agresywnych kolorach,   plakaty Klubu Radnych „Nasze Miasto”.   Radny zwrócił 

się do Burmistrza Miasta o publiczne napiętnowanie opisanego czynu, zwłaszcza jeśli nie 

nałożono na Klub kary finansowej. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka  w imieniu mieszkańców              

ul. Armii Krajowej  zwrócił się z pytaniem o  kontynuację budowy ul. Armii Krajowej.  

Pierwszy etap budowy dobiega końca, a mieszkańcy się niepokoją  o wykonanie  następnego 

etapu.  Zapytał kiedy zostanie  ogłoszony przetarg na  dokończenie tej inwestycji, 

przypomniał, że  środki  na ten cel są ujęte w budżecie miasta i zostało udzielone pozwolenie 

na budowę  całej ulicy. Dodał, że rozwiązano już problem budynku, który był przeszkodą                 

w budowie,   ma on zostać  niebawem rozebrany. 

 Następnie  Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka  podniósł sprawę 

konieczności pilnego rozwiązania problemu na ul. Wołodyjowskiego. Mieszkańcy uskarżają 

się na to, że ulica jest przegrodzona i że od wielu lat, mimo czasami sprzyjających 

okoliczności, problem nie został rozwiązany i budowa ulicy nie została dokończona. Uznał, 

że śmieszne jest to, że od 11 lat władze  nie mogą sprawy rozwiązać, dodał, że wina leży 

zapewne pośrodku.  

 Radna p. Maria Bębenek  poinformowała o tym, że mieszkańcy  bloków komunalnych 

na osiedlu Lubiejewska uskarżają się na  duże dopłaty / nawet ok. 1 tys. zł./ do kosztów 
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utrzymania mieszkań , wynikające z rozliczenia  za 2009r.  Najemcy  mieszkań  nie biorą 

udziału w zebraniach Wspólnoty a jedynie otrzymują  informacje pisemne i nie mają 

możliwości  zasięgnięcia szczegółowych wyjaśnień. Najemcy występują o zorganizowanie 

zebrań i możliwość  wyjaśnienia przyczyn wysokich dopłat i wskazania możliwości  

oszczędności.  

 Następnie Radna podniosła problem zaniedbanej infrastruktury technicznej tj. plac 

zabaw, drogi, chodniki, zdewastowany próg zwalniający, zapadająca się kostka  na ww. 

osiedlu. Poważnym problemem są również podrzucane  śmieci  do kontenerów na tym 

osiedlu, zwłaszcza  właściciele lokali użytkowych w bloku Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz 

Dom” wyrzucają śmieci do kontenerów  należących do  bloków komunalnych.  Zwróciła 

uwagę na konieczność wymiany zniszczonych kontenerów na śmieci, i mycia  używanych 

kontenerów Wskazała także na  potrzebę odwodnienia całego osiedla Lubiejewska. 

 Radna p. Maria Bębemek   zapytała o termin przerwy technologicznej na basenie oraz 

o to czy rodziny , które straciły mieszkania w pożarze budynku przy ul. 63 Rok otrzymały 

mieszkania. 

 Radny p Mieczysław Równy zapytał czy w ciągu ostatnich 2 miesięcy nastąpił postęp 

w sprawie uregulowania kwestii własnościowych Carreforura. Zapytał czy miasto było 

informowane o zmianie projektu ww. inwestycji w zakresie parkingów podziemnych i czy 

była niezbędna zgoda miasta na zmiany projektowe.  

 Radny p. Andrzej Morawski odnosząc się do spotkania w Starostwie w sprawie  

projektu w ramach, którego przygotowani zostaną animatorzy dialogu społecznego  

zainteresowani problemami rynku pracy, zapytał  Burmistrza Miasta, jako członka  Rady 

Zatrudnienia  o ty czy działa Rada Zatrudnienia  i czym się zajmuje. Dodał, że na ww. 

spotkaniu powstała idea powołania kolejnego organu zajmującego się koordynowaniem 

działań w zakresie zmniejszenia bezrobocia itp. 

 Następnie Radny p. Andrzej Morawski zapytał kto wydał pozwolenie na użytkowanie 

obiektów w Ogródku  Jordanowskim jako placu zabaw i czy obiekty posiadają odpowiednie 

certyfikaty.  Radny stwierdził, że  Gród  nie jest dostosowany do  potrzeb osób 

niepełnosprawnych  w związku, z tym zapytał czy podjęto działania aby obiekt  spełniał ww. 

wymogi. 

 W dalszej kolejności, nawiązując do aktywnej działalności harcerzy podczas 

uroczystości żałobnych  za ofiary  katastrofy lotniczej pod Smoleńskiem, zapytał czy                        

w mieście Ostrów Mazowiecka funkcjonuje harcerstwo. 

 Radny p. Micha Kacprzak  nawiązał do swojego wniosku zgłoszonego na posiedzeniu 

Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 

Publicznego w sprawie przedstawienia informacji na temat wypłacanych stypendiów dla 

sportowców.  Radny podkreślił, że celem tego wniosku było  imienne wskazanie  

sportowców, którzy otrzymują stypendia. Przedłożona  informacja  nie zawiera  nazwisk 

sportowców. Zwrócił się o  uszczegółowienie  Informacji.   

 Radny p. Mieczysław  Pasztaleniec  zapytał kiedy rozpocznie się budowa nawierzchni 

ul. Wschodniej i budowa chodnika po drugiej stronie ul. Wileńskiej.  Radny zapytał także o to 

czy miasto wystąpiło  z wnioskiem o dofinansowanie budowy budynku socjalnego. 

 Radny Zbigniew Krych podniósł  sprawę budowy nawierzchni w ul. Łącznej. Radny 

zwrócił się o pisemną informację na temat  stanu postępowania administracyjnego mającego 

na celu rozpoczęcie inwestycji.  
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 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Bogusław Konrad zapytał kiedy będzie 

usprawniona komunikacja przy Szkole Podstawowej Nr 1 i Gimnazjum Publicznym Nr 1. 

Dodał, że problem jest znany Burmistrzowi Miasta.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował, że odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania zostaną udzielone w końcowym punkcie Porządku obrad.  

 

 

Punkt 3. 

Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2009 r. i podjęcie uchwały                

w sprawie udzielenia absolutorium  Burmistrzowi Miasta.  

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o tym, że w marcu Radni otrzymali 

sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2009 r. Materiał ten był przedmiotem obrad 

Komisji Rewizyjnej, a następnie pozostałych Komisji  stałych Rady Miasta. Komisja 

Rewizyjna w dniu   8 kwietnia  2010 r.  wypracowała wniosek  o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Ostrów Mazowiecka z tytułu wykonania budżetu miasta za 2009 rok. 

Wniosek został przekazany  Radnym wraz z materiałami na dzisiejszą sesję.  W dniu                           

20  kwietnia Br wpłynęła do Urzędu Miasta Uchwała Nr 117/O/2010 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej  Warszawie z dnia 16 kwietnia 2009 r. w sprawie wydania 

opinii  o  wniosku sporządzonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 

w sprawie udzielenia  absolutorium Burmistrzowi Miasta  za 2009 r. Następnie odczytał 

przedmiotową Uchwałę.  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski podkreślił, że  jest to ostatnie 

absolutorium udzielane w  tej kadencji Rady Miasta, wskazał że absolutorium dotyczy 

wyłącznie polityki finansowej miasta, związanej z wykonaniem budżetu.  Następnie 

przedstawił  ogólne dane dotyczące wykonania budżetu miasta za 2009r.  Dochody wyniosły 

ponad 53 mln. zł., realnie zostały  wykonane w 101% , wydatki  wyniosły 59 mln. zł. a realnie 

zostały wykonane w 102%. Wydatki inwestycyjne wyniosły prawie 14.300 tys. zł , wyższe 

wydatki inwestycyjne  były tylko w 2008r./  zaangażowanie środków  w inwestycje „Za 

Stawem’/.    

Następnie Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski wskazał na udział wydatków 

inwestycyjnych w strukturze całego budżetu na przestrzeni ostatnich lat: 

2005r. -  13% , 

2006r. – 13%, 

2007r. – ok. 30% 

2008r. – ok. 30% 

2009r. - ok. 30% 

Pokreślił, że  udział wydatków inwestycyjnych jest wysoki zwłaszcza jeśli zostaną 

wzięte pod uwagę  duże wydatki stałe miasta np.: na komunikację miejską, administracje 

domów mieszkaniowych,  oświetlenie czy zieleń itp., których nie posiadają gminy wiejskie.    

Następnie Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  wskazał na rosnące wydatki 

miasta na budowę  dróg: 

2006r. -  2,3 mln. zł. 

2007r. -  2,5 mln. zł. 
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2008r. -  3,0 mln. zł 

2009r. – 3,8 mln. zł. 

 

Burmistrz Miasta  p. Mieczysław Szymański  zwrócił uwagę na zadłużenie miasta                 

w 2008r. -17 mln. zł.; w 2009r. – 18 mln. zł.  Uznał, że powyższe zadłużenie nie stanowi 

zagrożenia dla miasta i jest niewielkie jeśli weźmie się pod uwagę zakres wykonanych 

inwestycji.    

W dalszej kolejności  przedstawił opublikowany w „Rzeczpospolitej”  ranking  gmin 

wg  ilości pozyskanych środków unijnych . Miasto Ostrów Mazowiecka uplasowało się na                 

17 miejscu w województwie mazowieckim.  

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski podkreślił, że miasto realizuje swoje 

zadania inwestycyjne praktycznie w 100%. Zapowiedział, że po wykonanych analizach 

zamierza  na sesję w czerwcu br. przygotować pod rozwagę  projekt i  montaż finansowy 

budowy domu kultury i biblioteki Realizacja tego zadania jest możliwa nawet bez pozyskania 

środków  na dofinansowanie ww. inwestycji czy środkow na refinansowanie poniesionych 

wydatków na budowę obiektów „Za Stawem”.  Inwestycja może zostać zrealizowana w 20 m-

cy.  Zapewnił, że realizacja tej inwestycji  nie będzie odbywała się kosztem realizacji innych 

inwestycji miejskich  tj. budowa boiska, dróg czy chodników. Podkreślił, że trzeba będzie 

zastanowić się nad  zaciągnięciem kredytu. 

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski stwierdził, że bez względu na wynik 

głosowania przyjmie go z pokorą.  Zwrócił uwagę na  ogrom pracy włożony w realizację  

budżetu. Podziękował za wkład pracy w realizację budżetu Skarbnikowi Miasta, Zastępcy  

Burmistrza, Sekretarzowi Miasta, Naczelnikom  i wszystkim pracownikom oraz Radzie 

Miasta. Przypomniał, że choć budżet miasta był przyjęty jednym głosem, to potem był 

wielokrotnie zmieniany zdecydowaną większością głosów.     

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski, zaapelował o uświadomienie sobie                     

w jakiej sytuacji  finansowej  znajduje się miasto i jakie wykonano inwestycje oraz o to  aby 

każdy Radny, we własnym sumieniu ocenił, czy głosuje za działalnością  finansową miasta 

czy jego głosowanie jest uzależnione od tego w jakiej jest opcji politycznej i czy lubi czy nie 

Mieczysława Szymalskiego,   Podkreślił, że nie ma najmniejszego powodu aby  nie głosować 

za wykonaniem budżetu, uchwalonego przez Radę Miasta.  Dodał, że  bez względu na wynik 

głosowania  będzie robił do końca kadencji  to co do niego należy  i będzie starał się aby 

miasto się nadal rozwijało. 

 

Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej Radny p. Tomasz Lewandowski  przedstawił 

wniosek Komisji o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta z tytułu  wykonania budżetu 

miasta za 2009r.  

Wniosek w załączeniu do Protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 

Socjalnych oraz Porządku Publicznego p. Krzysztof Łukaszewski przedstawił opinię  

Komisji. Komisja w głosowaniu 6 głosami „za” przy 0 glosach „przeciw” i 1 glosie 

„wstrzymującym” pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 

2009r. w działach właściwych Komisji.  
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Przewodniczący Komisji Gospodarki Finansowej i  Rozwoju Społeczno – 

Gospodarczego p. Jacek Wilczyński przedstawił opinie Komisji.  Komisja w głosowaniu                

2 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 5 głosach „wstrzymujących” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Radny p. Mieczysław Równy zapytał jakie miasto pozyskało środki,  dzięki którym 

znalazło się na 17 miejscu w rankingu uzyskanych  środków unijnych.   

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymański wyjaśnił, że chodzi o środki z 2009r. na 

budowę ronda na ul. Różańskiej w wys. 5 377 tys. zł.  

Radny p. Jacek Wilczyński zapytał czy została już podpisana umowa na  omawiane 

dofinansowanie. 

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski wyjaśnił, że umowa nie została jeszcze 

podpisana ale środki są przesądzone, przyznane ale jeszcze nie skonsumowane.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska przypomniał także o środkach                      

w wys. 1,7 mln. zł., które miasto otrzymało na budowę Grodu Książąt Mazowieckich, których 

nie uwzględniono w omawianym rankingu.  

Radny p. Stefan Przęstek  przypomniał, że budżet na 2009r. został przyjęty tylko                   

1 głosem.  Wyraził zaciekawienie jak będą glosować nad absolutorium radni ,którzy nie 

głosowani za budżetem. Uznał, że prawdopodobnie będą głosować za udzieleniem 

absolutorium  ponieważ  są podlegli Burmistrzowi Miasta np. pracują w spółkach .   

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  uznał, że wystąpienie  Radnego                

p. Stefana Przastka nie jest  merytoryczne i wezwał go do przedstawienia merytorycznej 

opinii.  

Jako Przewodniczący Klubu Radnych Ostrowskie Porozumienie Samorządowe Radny 

p. Stefan Przęstek poinformował o tym, że w Klubie nie ma dyscypliny odnośnie głosowania 

nad udzieleniem absolutorium. 

Radna p. Maria Bębenek przypomniała, że mimo tego iż budżet na 2009r. został 

przyjęty 1 głosem to jednak był wielokrotnie zmieniany zdecydowana większością głosów.  

Podkreśliła, fakt, że Rada Miasta ma duży wkład w realizację budżetu zwłaszcza jeśli chodzi    

o realizację wydatków.  Dodała, że nad realizacją budżetu pracowało również wielu 

urzędników i za całość odpowiada Burmistrz Miasta,  absolutorium to nie ocena osoby 

Burmistrza, nie można rozpatrywać absolutorium w kontekście zbliżających się wyborów 

samorządowych.  

Radny p. Zbigniew Krych  przypominając o tym,  że o środkach na dofinansowanie 

budowy ronda na ul. Różańskiej Burmistrz Miasta mówił już od września 2009r., zapytał 

jakie są losy tej umowy i kiedy ona zostanie zawarta.  

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski przypomniał, że wszyscy wiedzą jak są 

podpisywane umowy na środki unijne w województwie mazowieckim. Podpisane zostało 

jedynie 5% umów.  Podkreślił, że nie może zmusić Marszałka do podpisania umowy, który 

odkłada  podpisanie umów zasłaniając się tzw. „janosikowym” czy zmianą kursu Euro, który 

spowodował zmniejszenie się ilości środków. Dodał, że  środki są przyznane i nie ma 

możliwości aby miasto  tych środków nie otrzymało.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka uznał, że słyszy z sali same 

superlatywy jeśli chodzi o wykonanie budżetu, dodał, że  budżet jest podstawą dla miasta                 

i ocena realizacji budżetu wiąże się z oceną  zarządzającego czyli Burmistrza Miasta. 

Podkreślił, że mimo wyższych planów,  budżet miasta / na przestrzeni ostatnich 3 lat/ po 
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stronie  dochodów jest realizowany realnie w wys. ok. 51 – 53 mln. zł.  Wykonanie za 2009r. 

wyniosło 87%. Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz  Gałązka przestrzegł przed 

uleganiu samozadowoleniu ponieważ w budżecie występują zagrożenia budzące niepokój. 

Wskazał na to, że po stronie dochodów własnych podatkowych niewykonanie wynosi 

2.200.000,-zł.  Dodał, że RIO w opinii kierowanej do Burmistrza Miasta, zwraca uwagę na 

zaległości podatkowe, których wzrost nastąpił w ciągu roku o 64%, podkreślił, że jest to 

kwota 5,5 mln. zł., którą można było wykorzystać na inne cele.  Zwrócił uwagę na to, że 

należy się zastanowić  nad zagrożeniami, zwłaszcza w kontekście kolejnych zmian 

budżetowych powodujących jego wzrost.  Faktyczna realizacja ma wpływ na gospodarkę 

miasta, wskazał na to, że miasto nie ściąga podatków a zaciąga kredyty. 

Radna p. Maria Bębenek  wyjaśniła, że  w swoim wystąpieniu nie mówiła                            

o superlatywnych ani o samozadowoleniu. Podkreśliła, że mając 12 –letnie doświadczenie  

pracy w samorządzie ma inne spojrzenie na realizację budżetu.  Podkreśliła, że  kwoty dot. 

wykonania budżetu są wszystkim znane, obecnie te kwoty stanowią już fakty dokonane a nie 

zagrożenia.  Uznała, że Burmistrz Miasta nie ma wpływu na  wykonanie wszystkich 

wydatków. Wskazała na wieloletnie zaległości płatnicze m.in. firm transportowych.  

Stwierdziła,  że wszyscy by chcieli aby sytuacja ekonomiczna pozwalała im na osiągnięcie 

planowanych wpływów i regulowania wszystkich należności, w tym należność dla miasta. 

Radny p. Andrzej Morawski  zwrócił uwagę na to, że  obecnie toczy się debata nad 

tym co to jest absolutorium czy jest to skwitowanie finansów miasta czy jest to ocena władzy, 

w tym Burmistrza Miasta, który posiada silną władze również w zakresie opracowywania 

budżetu. Radny przypomniał, że obecna Rada Miasta dostała od poprzedniej Rady  

opracowaną strategię rozwoju miasta,  która jest już nie adekwatna do obecnej sytuacji np. na 

rynku finansowym czy na rynku pracy.  Podkreślił, że środki na inwestycje, które  kształtują 

się na poziomie 30% ogółu wydatków budżetu, mogą być wydatkowane na różne cele. Rada 

Miasta nie dyskutowała o kierunkach inwestowania w mieście ponieważ kierunki  były już 

nakreślona. W ciągu kadencji nie udało się wypracować  obiektywnych  kryteriów budowy 

ulic. Jedynie wybór ulic / tylko ich części/ do budowy należał do decyzji Rady Miasta. 

Radny stwierdził, że podział  środków unijnych odbywa się wg. klucza politycznego. 

Odnosząc się do rankingu przedstawionego przez Burmistrza Miasta, stwierdził, że 

województwo mazowieckie, w zakresie przyznawania środków unijnych „ciągnie się                       

w ogonie”. Dodał, że miesiąc temu w rankingu „Rzeczpospolitej” wśród 200 miast, które 

uzyskały największe dofinansowanie unijne miasta Ostrów Mazowiecka nie było.  

Następnie Radny p. Andrzej Morawski   nawiązał do tzw. sprawy Carrefoura. 

Przypomniał, że akt notarialny umowa przedwstępna zamiany między miastem a Spółką 

Towarzystwo Komunikacyjne została zawarta w listopadzie 2003r.  Dlaczego mimo 

niedotrzymania terminów zawartych w umowie władze miasta nie zerwały ww. umowy. 

Wskazał na kwotę ok. 0,5 mln. zł. /za 2 lata/  straty miasta z tytułu nie korzystania czynszu 

dzierżawnego powierzchni handlowej, która miała być przekazana miastu. Radny zaznaczył, 

że jest to znacząca kwota dla budżetu miasta.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  zwrócił uwagę Radnemu aby 

odnosił się do kwestii wykonania budżetu, przypomniał, że sprawa Carrefoura była 

szczegółowo  wyjaśniana na posiedzeniach Komisji. 

W dalszej kolejności Radny p. Andrzej Morawski nawiązał do kwestii budownictwa 

socjalnego w mieście. Radny wskazał na to, że są możliwości pozyskania środków 

zewnętrznych na  realizację tego zadania , wskazał także na dużą ilość osób mieszkających w 

bardzo złych warunkach. Zapytał dlaczego nie złożono wniosku o dofinansowanie budowy 

budynku socjalnego i czy budowa Grodu jest ważniejsza niż budownictwo socjalne.  



 11 

Następnie Radny p Andrzej Morawski nawiązał do kwestii pozyskiwania środków 

unijnych. Stwierdził, że nie wykorzystano możliwości  ubiegania się o środki  w ramach 

Związku Gmin.  Następnie wskazał przykłady dobrej współpracy w zakresie pozyskania 

środków unijnych np.  przez miasto Sieradz wspólnie z gminą wiejską.  W dalszej kolejności 

Radny wskazując na możliwości pozyskania środków, odniósł się  do zamieszczonego na 

stronie internetowej www.mazowia.eu wykazu  indywidualnych programów kluczowych dla 

RPO Województwa Mazowieckiego w ramach, których    dofinansowano np.  budowa 

wewnętrznej obwodnicy miasta Siedlec.  Stwierdził, że w mieście Ostrów Mazowiecka, w 

zakresie korzystania ze środków  unijnych,  ciągle słychać, że my nie możemy  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, że przytoczone dane 

przez Radnego p. Andrzeja Morawskiego maja tyle wspólnego co budowa mostu w Treblince  

ma wpływ na wysokość pozyskanych środków  unijnych przez gminę Małkinia. Dodał, że 

właśnie wskazywane są środki , które miasto pozyskało.  

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski stwierdził,  że Radny p. Andrzej 

Morawski ma pretensje gdy zostaje złożony wniosek.  

Radny p. Andrzej Morawski stwierdził, że nigdy nie miał pretensji za składanie 

wniosków.  

Radny p. Andrzej Morawski zapytał Radnej Sejmiku Województwa Mazowieckiego 

p. Danutę Janusz, co  kierowało sejmikiem, że  z kwoty 2,8 mln. Euro środków na 

dofinansowania  przeznaczył aż 1 mln. zł. na programy w ramach Kapitału Ludzkiego. W 

ramach  tych programów firmy szkolą bez względu na zapotrzebowanie w określonej 

dziedzinie, Radny uznał, że  jest to działanie, w ramach którego środki nie sa wykorzystane 

na konkretne cele.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zwrócił uwagę, że  Radny p. Andrzej 

Morawski odbiega od tematu debaty .  

Radny p. Andrzej  Morawski  stwierdził, że władze miasta powinny odbyć dyskusję             

z Radną Sejmiku o kierunkach inwestowania środków unijnych w mieście. Radny stwierdził, 

że miasto otrzymało tylko  środki na modernizację stawu, który mieszkańcy nazywają „dużą 

kałużą” i  na  Gród.  

Odnosząc się do wykonania budżetu miasta Radny p. Andrzej Morawski za 

niebezpieczne uznał wykonanie inwestycji na poziomie sześćdziesięciu kilku procent. Radny 

zapytał dlaczego nastąpił taki duży wzrost wpływów z podatku dochodowego od osób 

prawnych 150%. Podkreślił,  że pogłębia się tendencja spadkowa jeśli chodzi o niewykonanie 

budżetu.  Budzi to szczególne obawy w kontekście informacji o planowanych kolejnych 

inwestycjach   w Centrum „Za Stawem”. Radny wyraził obawy, że miasto zostanie zadłużone 

tak, że  następne  kadencje będą mogły tylko decydować o podziale ok. 1,8 mln. zł. na 

budowę dróg.  

Radny p. Krzysztof Listwon  zapytał czy w związku z tym nie kontynuujemy  

inwestycji „Za Stawem.  

Radny p. Andrzej Morawski stwierdził, że nie powiedział, żeby nie  realizować 

wspomnianych inwetsycji  podkreślił, że należy dyskutować o lokalizacji.  

Na zakończenie swojej wypowiedzi stwierdził, że zasadniczo dotyczyła ona tego czy  

miasto wykorzystało obecne możliwości np. pozyskiwania środków,   wiele spraw w mieście 

zaniechano tj. budownictwo socjalne  czy pozyskanie funduszy unijnych 
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Radna p. Maria Bębenek przypomniała, że Rada Miasta głosuje nad planem 

wieloletnim podczas każdej zmiany budżetowej. Przypomniała, że na jej wniosek zostały 

wprowadzone środki na wykonanie dokumentacji  technicznej budynku  socjalnego.  Podjęcie 

decyzji o rozpoczęciu realizacji umożliwi  rozpoczęcie starań o ubieganie się o środki 

zewnętrzne. Dodała, że być może dla kolejnej Rady Miasta budowa budynku socjalnego 

będzie priorytetem     

Radny p. Mieczysław Pasztaleniec stwierdził, że mieszkańcy  nie oceniają realizacji 

finansowej  budżetu ale interesują się konkretnymi kwestiami np. ile wybudowa mieszkań, 

dlaczego nie skorzystano ze środków zewnętrznych na dofinansowanie realizacji ww. 

zadania, dlaczego ktoś pojechał na wycieczkę, zadłużeniem miasta. 

Radny p. Krzysztof Listwon zapytał Radnego p. Andrzeja Morawskiego , czy prawdą 

jest, że zamierza o kandydować na funkcje Burmistrza Miasta. Stwierdził, że  jeśli tak to 

oczywiste jest, że prowadzi on kampanię wyborczą. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska nie udzielił zgody na udzielenie 

odpowiedzi na ww. pytanie.  

Następnie Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof  Laska odnosząc się realizacji 

budżetu miasta stwierdził, że  najtrudniej jest o ocenę wewnętrzną, choć oceny z zewnątrz są 

bardzo pochlebne dla miasta.  Podkreślił, że trudno jest się zastanawiać nad udzieleniem 

absolutorium za rok 2009r.  w którym oddano do użytku  nową halę sportową i basen oraz  

stację segregacji odpadów a także  wybudowano rekordową ilość dróg i infrastruktury 

technicznej w drogach.  Stwierdził, że jest dumny z tego, że wraz z Radnymi poprzedniej 

kadencji przyjęto  plan wieloletni. Dodał, że zawsze podczas realizacji jakiegokolwiek 

zadania pojawiają się problemy ale łatwiej jest w grupie je rozwiązywać i realizować zadania 

zarówno te prywatne jak i publiczne. Na polu miasta też lepiej w grupie  pomagać w  

realizacji zadań Burmistrzowi Miasta.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska, wskazał na działania osób, które 

będą zadowolone, jeśli  np. miastu nie uda się pozyskać środków  unijnych. Są to działania 

mające na celu osłabienie miasta.  

Podkreślił, że najlepiej dla miasta byłoby aby można byłoby zrealizować np. i Gród 

Książąt  Mazowieckich  i budownictwo socjalne. Przypomniał, że na całą inwestycje 

opiewająca na kwotę 2,7 mln. miasto pozyskało 1,7 mln. zł,. a jak wskazał tylko modernizacja 

planu zabaw w kierunku  miejskiego parku zabaw kosztowałaby ok. 1 mln zł. 

Stwierdził, że jest dumny z inwestycji w mieście, jako przykład dobrej współpracy 

samorządu miasta z radnymi  sejmiku i marszałkiem  wskazał  modernizację   ul. Małkińskiej.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zaapelował o to aby nie obrzydzać 

innym miasta, aby działać w jednym kierunku i w zgodzie to sprawi, że żyć będzie się 

przyjemniej. Zaapelował o odłożenie kwestii kampanii wyborczej na późniejszy czas 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zaapelował do  

Radnych o głosowanie za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Miasta. Przypomniał, że  

Uchwałę w sprawie absolutorium Rada Miasta podejmuje bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu  Rady.   

 

W związku z zakończeniem dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 

Laska po odczytaniu poddał pod głosowanie   Uchwałę  w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta.   
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Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w glosowaniu   

13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”   i 7 głosach „wstrzymujących się” podjęła: 

 

Uchwała Nr XXXIII/224/2010 

w sprawie  udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 Następnie Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska, wręczając kwiaty, złożył 

Burmistrzowi Miasta p. Mieczysławowi Szymalskiemu  gratulacje w związku z  udzielonym 

absolutorium. Jednocześnie podziękował, za wkład pracy,  wszystkim którzy przyczynili się 

do realizacji budżetu miasta.   

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  podziękował za  udzielenie absolutorium 

 W dalszej kolejności mieszkanki ul. Sadowej w imieniu mieszkańców, częstując 

sękaczem,  podziękowały Burmistrzowi Miasta i Radzie Miasta za wykonanie nawierzchni tej 

ulicy.  

 

Przerwa  20 min. 

 

 

Punkt 4 

 Informacja o funkcjonowaniu sportu, w tym obiektów sportowych  w mieście . 

 

 Przewodniczący Rady Miasta poinformował o tym, że Radni wraz z zaproszeniem na 

sesje otrzymali  materiały informacyjne dotyczące funkcjonowania sportu w mieście, w tym 

obiektów sportowych. Materiał zawiera  informacje przedstawione przez Miejski Ośrodek 

Sportu i Rekreacji oraz przez  następujące  kluby sportowe: 

- Klub Sportowy „OSTROVIA” 

- Ludowy Klub Sportowy „Ostrowianka „ 

- Ostrowski Klub Karate „KYOKUSHINKAJ” 

- Ostrowski Klub Koszykówki „SOKÓŁ” 

- Uczniowski Ostrowski Ludowy Klub Atletyczny 

- Wędkarski Ostrowski  Klub Spławikowy „WODNIK” 

- Wędkarski Ostrowski  Klub Spławikowy „SPINER” 

 

 Na wstępnie Burmistrz Miasta poinformował zebranych o tym, że miasto Ostrów 

Mazowiecka na ręce Dyrektora p. Leszka Mościckiego otrzymało certyfikat „Sportowa 

Gmina Roku ” za inwestycje w bazę sportową  i rekreacyjną oraz skuteczne realizowanie 

programu rozwoju sportu i rekreacji w gminie. Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski 

stwierdził, że został doceniony wkład miasta w rozwój szeroko rozumianego sportu.  

 

Przewodniczący Komisji  Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 

Socjalnych oraz Porządku Publicznego p. Krzysztof Łukaszewski przedstawił opinię Komisji.  
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Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Łukaszewski podkreślił, że sport i aktywność sportowa 

ma ogromny wpływ na rozwój  i funkcjonowanie człowieka. Wspieranie sportu należy do 

zadań własnych samorządu. Komisja na posiedzenie w dniu 19 kwietnia 2010r. zaprosiła 

Prezesów klubów, które są podstawowymi beneficjentami środków przekazywanych przez 

samorząd ostrowski. Na posiedzeniu zostały przedstawione osiągnięcia klubów, w zakresie 

poszczególnych sekcji  Osiągnięcia te spotkały się z dużym uznaniem członków Komisji . 

Jednym z podstawowych problemów środowiska sportowego jest brak przychodni sportowej, 

lub choćby lekarza ze specjalizacją sportową. Obecnie zawodnicy na badania muszą jeździć 

do sąsiednich miast.  Kolejnym problemem są trudności w pozyskaniu sponsorów, w 

związku, z tym miasto jest podstawowym „sponsorem” klubów.   Przewodniczący Komisji p. 

Krzysztof Łukaszewski zwrócił uwagę na to, że zawodnicy  reprezentujący miasto, o ile 

regulamin zawodów na to pozwala,  powinni mieć stroje  w barwach miasta i z nazwą miasta. 

Radny wskazał, że na promocję miasta ma wpływ poziom imprez organizowanych przez 

MOSiR.  Zwrócono  uwagę na promowanie imprez organizowanych przez MOSiR 

szczególnie wśród uczniów szkół miejskich, którzy choćby jako publiczność powinni brać w 

nich udział. Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Łukaszewski  stwierdził, że należy  

dokonać korekty uchwały Rady Miasta w sprawie regulaminu przyznawania stypendiów 

sportowych, która umożliwi korzystanie ze stypendiów zawodnikom gier zespołowych.   Na 

zakończenie swojego posiedzenia Komisja  dyskutowała o przyszłości dotowania sportu 

kwalifikowanego. Obecnie przepisy ustawy o samorządzie w dość niejasny sposób regulują 

dotowanie klubów jako sportu kwalifikowanego. Dodał, że  były przypadki kwestionowania 

przez RIO lub Wojewódzkie Sądy Administracyjne decyzji w sprawie dotacji dla klubów 

sportowych. 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Łukaszewski podkreślił, że kluby  to sport 

zmierzający w kierunku jakości a nie ilości.  Wskazał, że jednak większa ilość młodzieży jest 

zainteresowana samym uczestnictwem w zajęciach sportowych w zawodach  a nie osiąganiem 

wyników. Finansowanie sportu  tej  młodzieży powinno  być dotowane przez budżet.   

Obecnie miasto  wydatkuje ok. 1 mln. zł. na sport.   

Przewodniczący Komisji poinformował o tym, że  przedstawiciele klubów sportowych 

wyrażali  zadowolenie ze współpracy z MOSiR. 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Łukaszewski poinformował o tym, że ze 

zdumieniem członkowie Komisji przyjęli informacje o tym, że  Starostwo Powiatowe 

praktycznie nie uczestniczy w dotowaniu działalności klubów w mieście. Komisja zwróciła 

uwagę na to, że  gro członków klubów  to uczniowie szkół średnich , a także uczniowie 

zamieszkujący na terenie powiatu. Udział Powiatu w finansowaniu klubów odciążyłoby 

budżet miasta.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zaapelował o prowadzenie rozmów  

z władzami Starostwa i Gminy Ostrów Mazowiecka  na temat wspólnego finansowania 

działalności klubów sportowych ponieważ duży odsetek młodzieży w tych klubach stanowią 

uczniowie  szkół średnich. Podkreślił, że miasto kieruje dużą pomoc finansową  do klubów 

sportowych mimo tego, że są różnice wśród Radnych  co do wysokości dofinansowania czy 

co do dynamiki wzrostu wydatków  w tym dziale budżetu miasta. Zaapelował do klubów 

sportowych o dokonanie wpisów do rejestru sądowego co  da  im szersze  możliwości 

pozyskiwania  środków zewnętrznych.  

 Radny p. Michał Kacprzak  nawiązał do uchwalonego przez Radę Miasta Regulaminu 

przyznawania stypendiów dla sportowców, który nie uwzględnia  możliwości przyznania 

stypendium zawodnikom uprawiającym gry zespołowe. Ww. sportowcy nie mają możliwości 

osiągnięcia  np. klasy mistrzowskiej  określonej jako niezbędnej dla uzyskania stypendium. 
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Podkreślił, że z gier zespołowych odchodzą  dobrzy zawodnicy do klubów, gdzie otrzymują 

za grę  pieniądze. Uznał że  prawdopodobnie gdyby nie stypendia w sportach indywidualnych 

trenerzy nie mieliby z kim pracować. Radny p. Michał Kacprzak stwierdził, że stypendia 

otrzymują sportowcy uprawiający  niszowe dyscypliny sportu. Dodał, że w grach 

zespołowych występuje wielu dobrych, znanych i rozpoznawalnych zawodników. Stypendia 

dla zawodników gier zespołowych pozwoliłyby rozwijać się klubom.   Radny wniósł                         

o podjęcie pracy nad  zmianą Regulaminu w kierunku wprowadzenia możliwości 

przyznawania stypendiów zawodnikom gier zespołowych.  

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka  stwierdził, że przyznany 

miastu Certyfikat jest ukoronowaniem  powstania nowych obiektów sportowych.  Podkreślił, 

że od momentu oddania do użytku nowych obiektów sportowych coraz więcej młodzieży 

czynnie uczestniczy w sporcie. Zawodnicy osiągają wspaniale wyniki. Wskazał na  

organizację  masowych imprez sportowych, które są znakomitą promocją miasta, udział                    

w tych imprezach znanych osobistości / np. p. J. Strzałkowskiego  w turnieju tenisa 

stołowego/ podnosi ich rangę i dowartościowuje  sportowców. W imieniu własnym i w 

imieniu wielu sportowców  podziękował Dyrektorowi  MOSiR za czynny udział i 

zaangażowanie w organizacje imprez sportowych . 

 W dalszej kolejności  Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka 

wyraził zaniepokojenie  wysokością założonych  dochodów  MOSiR na 2010r. Zaplanowano  

2 mln. zł.  a dotychczas  przychód za I kwartał wynosi 220 tys. zł. Uznał, że wykonanie 

zaplanowanych  dochodów jest nie realne.   Wskazał na planowane wydatki w wys. 4,5 mln. 

zł.  Zwrócił uwagę na konieczność  podjęcia działań  mających na celu  ograniczenie 

dofinansowania  z budżetu miasta działalności MOSiR. 

 Radna p. Maria Bębenek  wyraziła  zadowolenie, że nowe obiekty sportowe działają 

„pełną parą”. Zwróciła uwagę na to, że kluby sportowe korzystają z obiektów bezpłatnie, 

jednak dla pełnej jasności należy przedstawić informację na temat ile kluby musiałby zapłacić 

gdyby korzystały z obiektów odpłatnie.   Zwróciła również uwagę na to, że młodzież szkół 

podstawowych czy gimnazjalnych, która jest nie zrzeszona w klubach, zbierając  się                       

w nieformalną grupę również powinna korzystać z obiektów bezpłatnie.  

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Bogusław Konrad stwierdził, że kluby sportowe  

otrzymując informacje o wysokości przyznanego dofinansowania z budżetu miasta powinny 

łącznie  otrzymywać regulamin przyznawania ww. dofinansowania. Dzięki przekazaniu 

informacji wraz z Regulaminem  uniknięto by niepotrzebnych dyskusji typu ile, który klub 

otrzymał środków  i dlaczego.  

 Radny p. Krzysztof  Listwon  podkreślił, że wywodzi się z pokolenia  wychowanego 

na tzw. SKS. SKS-y  prowadzili nauczyciele opłacani z budżetów szkół nie było wtedy 

żadnych stypendiów czy gratyfikacji.  Młodzież zrzeszała się aby rozwijać umiejętności, 

korzystając z bardzo skromnej bazy sportowej.   Radny podkreślił, że inicjatywie budowy 

obiektów  przyświecał cel, którym było umożliwienie korzystania z nich  jak największej 

licznie mieszkańców a nie tworzenie zawodowych lub półzawodowych klubów sportowych.  

Podkreślił, że miasto wykłada rocznie ok. 600 tys. zł. na utrzymanie obiektów sportowych. 

Stwierdził, że jest przeciwny zwiększaniu  środków budżetowych na działalność  klubów 

sportowych. Uznał, że należy się zastanowić nad  systemem finansowania wydatków 

sportowych . W wątpliwość poddał   progresję  wydatków na kluby sportowe. Radny wskazał 

na to, że dobrze jest, że w Radzie Miasta jest grupa Radnych żywotnie zainteresowana 

sportem. Poddał pod rozwagę ile jeszcze może powstać w mieście klubów sportowych  

Zwrócił uwagę na to,  że najnowszy klub tenisa stołowego otrzymał z budżetu miasta kwotę 

40 tys. zł.  Przypomniał, że  Stowarzyszenie Osób Niepełnosprawnych prowadzi Drużynę 
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Rugby na Wózkach, Drużyna odnosi sukcesy  na skale kraju  za niewielkie środki , właściwie 

tylko na pokrycie  kosztów transportu.  

 Radny p. Krzysztof Listwon stwierdził, że młodzież  powinna się cieszyć sportem a 

nie tworzyć półzawodowe ligi, nie należy przyzwyczajać młodzieży  do apanaży.  

 Radny p. Andrzej Morawski, stwierdził że dla władz miasta priorytetem jest sport 

szkolny, podkreślił,  że do uprawiania sportu  najważniejsze jest zaplecze, wyraził  

zadowolenie z faktu, że w mieście powstała pływalnia. Następnie stwierdził, że najbardziej 

popularną dyscypliną sportu jest piłka nożna, dopiero w dalszej kolejności  jest lekkoatletyka. 

Zwrócił uwagę na to, że stadion to obiekt pochodzący z lat 60 –tych , od tamtej pory nic się ta 

nie zmieniło, bieżnia urąga   standardom. Temat ten nie jest podejmowany nawet na 

Komisjach Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 

Publicznego. Radny zapytał czy był składany wniosek  o dofinansowanie budowy stadionu w 

mieście, czy była rozważana lokalizacja nowego stadionu. Następnie wskazał przykłady  

zadań jakie zostały dofinansowane  przez Marszałka Województwa . Uznał,  niektóre z nich 

za absurdalne zwłaszcza, że zadania z zakresu spotu nie zostały dofinansowane.     

 Pan Radosław Grabowski Prezes Klub Karate KYOKUSHINKAJ w swojej 

wypowiedzi wskazał na to, że Ostrowski Klub przekształcił się w Klub spełniający  

ogólnopolskie standardy , w związku z tym  powierzono mu organizacje ważnych zawodów 

w karate w następnych latach. W Ostrowi Mazowieckiej odbędą się w 2013r. Mistrzostwa 

Polski Wschodniej a w 2014 r. Mistrzostwa Polski Młodzików. W zawodach weźmie udział 

po około 300 zawodników. Poddał pod rozwagę  włączenie się finansowe władz miasta w 

organizację tych imprez . Uznał, że organizacja tych imprez będzie znakomita promocją 

miasta. Podkreślił, że profesjonalna organizacja takich zawodów wiąże się  z kosztami / np. 

koszty relacji telewizyjnych/ , których Klub sam nie udźwignie.   Pan Radosław Grabowski 

zapewnił, że nawet bez udziału miasta Klub zorganizuje ww. Mistrzostwa  jednak                               

w skromniejszym wydaniu. Podkreślił, że dzieci  trenujące w Klubie Karate  startują                         

w zawodach z chęci rywalizacji a nie dla pieniędzy.  Zaapelował o współpracę miasta                      

z  Klubem.   

 Pan Grzegorz Helcbergiel  V-ce Prezes OKK SOKÓŁ zauważył, że inna  jest rola 

sportu dzieci i młodzieży, dodał, że talenty rodzą się wszędzie. Poinformował o tym, że  na 

mecze koszykówki publiczność zasiada zawsze w komplecie. Wskazał, że  Klub korzysta z 

hali sportowej tylko 6,5  godziny tygodniowo,  uznał, że jest to mało, mimo tego klub ma 

duże osiągnięcia.  Stwierdził, że warto jest inwestować w gry zespołowe. Poinformował 

zebranych o tym, że np. w Ostrołęce istnie 6 drużyn gier zespołowych, zapytał czy miasta 

Ostrów Mazowiecka na to nie stać. Uznał, że jest to temat do dyskusji. Dodał, że sporty 

indywidualne  w Ostrowi Mazowieckiej mogą korzystać ze stypendiów i stoją na lepszym 

poziomie. Należy umożliwić  przyznawanie stypendiów zawodnikom gier zespołowych.  

 Pan Grzegorz Helcbergiel poinformował o wysokości pozyskiwanych przez  Klub 

środków zewnętrznych.  

 Radna p. Maria Bębenek uznała, temat finansowania sportu wymaga szerokiej 

dyskusji i decyzji na szczeblu parlamentarnym.  Radna zaproponowała aby Rada Miasta 

zwróciła się do Radnej Sejmiku Województwa Mazowieckiego  p. Danuty Janusz o 

zgłoszenie interpelacji  na forum sejmiku w kwestii dofinansowania unijnego dla miasta.  

 Radna Sejmiku Województwa Mazowieckiego p. Danuta Janusz stwierdził, że 

problemy miasta są bardzo różne  ich przedstawianie jest mobilizujące dla władz miasta.  

Podkreśliła, że jest dumna z rozwoju miasta Ostrów Mazowiecka, miasto pięknie i jest to 

zasługa wszystkich również  władz samorządowych.  Następnie wyjaśniła, że Urząd 
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Marszałkowski wychodzi naprzeciw samorządom lokalnym w różnych działaniach.  Ogłasza 

konkursy także dla organizacji pozarządowych, również zajmujących się sportem.  Dodała, że 

podział środków unijnych na RPO i Kapitał Ludzki został dokonany na szczeblu krajowym                

a nie przez Sejmik. Sejmik ogłasza konkursy  dla różnych instytucji w tym także dla 

podmiotów gospodarczych.  Poinformowała o tym, że miasto jest ujęte na liście 

dofinansowania do budowy boiska sportowego tzw. Orlika.  Jeśli miasto wyasygnuje 1/3 

środków to otrzyma dofinansowanie. Dodała, że na liście dofinansowania znalazło się 

również boisko przy ZS Nr 1 na ul. Rubinkowskiego / szkoła prowadzona przez powiat/.  

 Radna p. Danuta Janusz podkreśliła, że uzyskanie  środków na dofinansowanie 

budowy ronda na u. Różańskiej jest efektem zabiegów urzędników.  Zauważyła, że zadanie to 

powinno być realizowane już 20 lat temu. Podkreśliła potrzebę modernizacji ul. 

Lubiejewwskiej. Zwróciła uwagę na to, że  br. jest biedniejszy dla województwa. Zapewniła, 

że w swojej pracy zabiega o miasto Ostrów Mazowiecka, stara się pomagać władzom miasta 

w m.in. pozyskiwaniu środków.  

 Radna p. Danuta Janusz odnosząc się do kwestii sportu stwierdziła, że dzieci                           

i młodzież muszą mieć szanse na rozwijanie swoich umiejętności a nauczyciele  musza mieć  

możliwość wyłonienia talentów. Podkreśliła, że w obecnych czasach sport jest zupełnie inny 

bardzie kosztowny. 

Na zakończenie swojej wypowiedzi p. Danuta Janusz wyraziła  zadowolenie, że w 

mieście  funkcjonują  kluby sportowe czy Scena Kotłownia, dodała, że należy mobilizować je 

do dalszego działania bo one promują miasto. 

  Radny p. Andrzej Morawski nawiązując do środków  będących w dyspozycji sejmiku 

zapytał czy miasto złożyło odpowiednie wnioski. Zapytał czy Radnej p. Danucie Janusz 

przekazano pisemne  informacje na temat potrzeb miasta.  

Radna p. Danuta Janusz  stwierdziła,  że na piśmie wniosków nie otrzymuje ponieważ 

nie jest instytucją. W razie potrzeby jest o nich informowana czy to przez Burmistrza Miasta, 

czy przez  jednostki organizacyjne czy inne podmioty.  Zaproponowała, że ufunduje prywatną 

nagrodę  dla tego ,kto opracuje jednolite sprawiedliwe kryteria  np. wyboru ulic do budowy.  

Prezes KS OSTROVIA p. Jan Koniecki zwrócił uwagę na rosnące wydatki w sporcie 

np. wydatki na transport. Jednocześnie  zwiększa się ilość  grup wiekowych w klubie. Dodał, 

że jest duże zainteresowanie grą w piłkę i gdyby były środki można byłoby stworzyć jeszcze 

dwie  30-sto osobowe grupy. Wskazał na potrzebę  innego spojrzenia na gry zespołowe. 

Poddał pod rozwagę możliwość przyznania stypendium dla drużyny.  Poinformował 

zebranych , że Klub, również w kontekście EURO 20102,   zwracał się do Burmistrza Miasta 

o zarezerwowane terenu na budowę nowego stadionu w rejonie nowych obiektów sportowych  

w Centrum „Za Stawem”.   Uznał, że  posiadanie w mieście Centrum  Sportowo – 

Hotelowego to też promocja miasta. Zaapelował o intensyfikację dyskusji o budowie nowego 

stadionu.   

Dyrektor Miejskiego Ośrodka  Sportu i Rekreacji p. Leszek Mościcki podziękował, za  

dobre słowa pod kierunkiem MOSIR.  Odnosząc się do wypowiedzi  w dyskusji  zwrócił 

uwagę na to że ustawa o ochronie danych osobowych nie pozwala na  podanie konkretnych 

nazwisk komu zostały przyznane stypendia.  Podkreślił, że w okresie ostatnich 5 lat kwota 

stypendiów wzrosła 5-cio krotnie.  Wynika to ze wzrostu kosztów i osiągnięć sportowych.  

Podkreślił, że  jeśli będzie wola Rady Miasta można  ustanowić stypendia dla gier 

zespołowych jednak wiąże się to ze wzrostem   wydatków na te cel. Dodał, że nie zna 

systemu stypendiów w grach zespołowych w III i IV lidze. Poddał pod rozwagę 

wprowadzenie systemu stypendiów socjalnych dla sportowców.  
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Odnosząc się do kwestii wykonania budżetu  MOSIR przypomniał,  że dochody na 

2009r. były prognozą a jedną z przyczyn ich niewykonania było opóźnienie w oddaniu do 

użytku pływalni.    Zwracając uwagę na niewykonanie dochodów planowanych na 2010r. 

wskazał, że również  nie realizowane są wszystkie wydatki, MOSIR  stara się oszczędnie 

gospodarować.  

Dyrektor MOSiR p. Leszek Mościcki stwierdził, że na obecną chwilę nie ma innej 

możliwości podziału środków budżetowych dla klubów sportowych . Przypomniał, że próby  

nawiązania współpracy miedzy klubami  nie dają rezultatów. Zaproponował, żeby Komisja 

Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej,  Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego 

włączyła się w te działania. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zauważył, że postęp cywilizacyjny 

wymusza nowe  inwestycje, obiekty a co za tym idzie i koszty. Uznał, że być może to dobrze 

że środków jest mniej bo  w przeciwnym razie  obciążenie mieszkańców finansowaniem 

rzeczy ważnych ale nie najważniejszych stało by się  mordercze. Cieszy rosnąca dynamika 

wydatków na sport ale trzeba zwracać uwagę tez na inne zdania miasta.  

Zaapelował do środowiska sportowego  o połączenie wysiłków i wyłonienie Rady 

Sportu, która reprezentowała będzie całe środowisko sportowe. Sport jest bardzo ważny. 

Podkreślił, że nie należy dzielić radnych na tych którzy sprzyjają sportowi bądź nie ponieważ, 

wszyscy sprzyjają  rozwojowi sportu,  jednak niektórzy  mają inne  spojrzenie na tę kwestię.    

 W związku z zakończeniem dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 

Laska  stwierdził, że Rada Miasta  przyjęła informację o funkcjonowaniu sportu,                              

w tym obiektów sportowych w mieście. Serdecznie podziękował władzom klubów 

sportowych za przygotowanie materiałów informacyjnych i udział w sesji. Zawodnikom                         

i trenerom życzył sukcesów sportowych.  

 

15 min przerwy 

 

 

Punkt 5  

 Informacja o działalności  Międzygminnego Związku  „Ziemia Ostrowska”. 

   

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował zebranych o tym, że 

Radni wraz zaproszeniem na sesję otrzymali pisemną  informację o działalności  

Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska”.  

 
Informacja w załączeniu do Protokołu.  

 

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 

Laska  stwierdził, że Informacja o działalności  Międzygminnego Związku „Ziemia 

Ostrowska”  została przyjęta przez Radę Miasta. 
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Punkt 6  

Uchwała w sprawie zmiany budżetu miasta na 2010r. uchwalonego Uchwałą  Nr 

XXXI/201/2009 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia  18 grudnia 2009 r.   

Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk przedstawił autopoprawkę do projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2010r. Zmiany polegają na  zdjęciu z zadania 

budowa u. kameralnej kwoty 60 tys. zł. i przeznaczeniu jej na  zwiększenie wydatków na 

budowę ul. Gołębiej i ul. Wojska Polskiego po 30 tys. zł. Wyjaśnił, że obecnie ujęta kwota na 

budowę ul. Wojska Polskiego nie pozwala na rozstrzygniecie przetargu na budowę tej ulicy, 

stwierdził, że cena w przetargu jest dobra i szkoda byłoby ja stracić ,gdyby przetarg nie został 

rozstrzygnięty. Przetargu na ul. Gołębia jeszcze nie było ale należy się spodziewać 

podobnych kwot dlatego zostało również zaproponowane zwiększenie środków na to zadanie.  

Zapewnił, że zmniejszenie  środków na budowę ul. Kameralnej  umożliwi zrealizowanie 

zadania w granicach objętych postępowaniem o wydanie pozwolenia na budowę.  Wyjaśnił, 

że  ww. zmiany umożliwią  pełną realizację wszystkich 3 zadań.  Zastępca Burmistrza Miasta 

p. Jerzy Pawluczuk wyjaśnił, że autopoprawka była prezentowana  ma posiedzeniu Komisji 

Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego i uzyskała jej  pozytywną 

opinię.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno 

Gospodarczego p. Jacek Wilczyński przedstawił opinię Komisji. Komisja w głosowaniu  7 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących się” pozytywnie 

zaopiniowała autopoprawkę do projektu Uchwały  w sprawie zmian w budżecie miasta.  

Komisja w głosowaniu  4 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw”  i 1 głosie wstrzymującym 

się” zaopiniowała pozytywnie projekt Uchwały w kształcie przedstawionym przez  

Burmistrza Miasta. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 

Laska, po odczytaniu,   poddał pod głosowanie   Uchwałę  w sprawie   zmiany budżetu miasta 

na 2010r. uchwalonego Uchwałą Nr XXXI/201/2009 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka                    

z dnia  18 grudnia 2009 r.    

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w glosowaniu   

12 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw”   i 6  głosach „wstrzymujących się” podjęła: 

 

Uchwała Nr XXXIII/ 225/2010 

w sprawie   zmiany budżetu miasta na 2010r. uchwalonego Uchwałą Nr XXXI/201/2009 Rady 

Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia  18 grudnia 2009 r. 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  
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Punkt 7. 

 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie programu rewitalizacji miasta Ostrów 

Mazowiecka  

 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował zebranych o tym, że  

radni otrzymali projekt uchwały wraz z zaproszeniem na sesję.  

 Przewodniczący Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno 

Gospodarczego p. Jacek Wilczyński przedstawił opinię Komisji. Komisja w głosowaniu  7 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 Radna p. Maria Bębenek zapytała czy do programu rewitalizacji miasta można 

wprowadzić  inwestycje z zakresu termomodernizacji budynków komunalnych. 

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski wyjaśnił, że budynki komunalne są ujęte 

w programie. Wyjaśnił, że Wspólnota jako osoba prawna, podejmuje uchwałę i składa 

wniosek.   

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk wyjaśnił, że programem są objęte 

określone tereny miasta.  

 Radna p. Maria Bębenek uznała, że zarządca powinien poinformować  Wspólnotę                 

o możliwości  pozyskania  środków i konieczności złożenia wniosku.   

 Radny p. Zdzisław Wilczyński wyjaśnił, że mimo że budynki są ujęte w programie to 

dotychczas  nie było  ogłoszonego naboru wniosków o dofinansowanie inwestycji. Radny 

zapytał czy zostały już ogłoszone nabory wniosków i czy miasto spełnia już kryteria 

umożliwiające np. Wspólnotom czy Spółdzielniom składanie wniosków.  Zapytał czy miasto 

zostało już podzielone na strefy, co ma umożliwić  osiągnięcie wskaźników dających 

delegacje do składania  wniosków.  

 Kierownik BIN p. Dariusz Chmielewski przypomniał, że  w ramach rewitalizacji  był 

ogłoszony jeden nabór, który wykluczał  udział Wspólnot i Spółdzielni Mieszkaniowych. 

Obecnie został ogłoszony  nabór, na przełomie września i października. Na ten nabór 

przeznaczone jest 30 mln. zł.  Podkreślił, że w związku z  tym iż zostały zaostrzone kryteria  

korzystania ze środków  przeznaczonych na rewitalizacje  infrastruktury mieszkaniowej  jest 

opracowywany podział miasta na strefy. Stosowna uchwala zostanie przedstawiona na 

następnej sesji.  

 Radny p. Zdzisław Wilczyński zaapelował o ogłoszenie w mieście informacji                        

o potrzebie aktualizacji  planów inwestycyjnych przy udziale środków  przeznaczonych na 

rewitalizację i przygotowanie  do składania wniosków.  

 Kierownik BIN p. Dariusz Chmielewski  przypomniał o konieczności  ujęcia 

inwestycji w miejskim programie rewitalizacji, co daje podstawę do  ubiegania się o środki  

unijne.  Wyjaśnił, że wydatki kwalifikowane  to wydatki poczynione od 1 stycznia 2007r. 

  

W związku z zakończeniem dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 

Laska, po odczytaniu, poddał pod głosowanie   Uchwałę  zmieniającą uchwałę w sprawie 

programu rewitalizacji Miasta Ostrów Mazowiecka    

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w glosowaniu   

19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”   i 1  głosie „wstrzymującym się” podjęła: 
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Uchwała  Nr XXXIII/226/2010 

zmieniająca uchwałę w sprawie  programu rewitalizacji miasta Ostrów Mazowiecka 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 8 

 Uchwała w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu 

przekształcenia prawa wieczystego użytkowania w prawo własności nieruchomości 

oznaczonych  nr 4117/4, 4113/7, 4116/2, 4117/2 i 4117/5  położonych w Ostrowi 

Mazowieckiej.  

Przewodniczący Komisji  Planowania Przestrzennego, Budownictwa                            

i Gospodarki Gruntami p. Edward Zalewski  przedstawił opinię Komisji. Komisja                           

w głosowaniu  6 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się „  

pozytywnie zaopiniowała  przedstawiony projekt Uchwały.  

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

W związku z  powyższym Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska, po 

odczytaniu,  poddał  pod głosowanie Uchwałę w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty 

od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 

nieruchomości ozn. nr 4117/4, 4113/7, 4116/2, 4117/2 i 4117/5  poł. w Ostrowi 

Mazowieckiej. 

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 21  głosami „za” przy                         

0 głosów „przeciw”  i  0  głosach  wstrzymujących się” podjęła  

 

Uchwała Nr XXXIII/227/2010 

w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości ozn. nr 4117/4, 4113/7, 4116/2, 

4117/2 i 4117/5poł. w Ostrowi Mazowieckiej  

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu 

 Radny p. Mieczysław Pasztaleniec podziękował za podjecie ww. uchwały.  
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Punkt 9. 

 Uchwała w sprawie  wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

komunalnej na rzecz Województwa Mazowieckiego. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno 

Gospodarczego p. Jacek Wilczyński przedstawił opinię Komisji. Komisja w głosowaniu  7 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Przewodniczący Komisji  Planowania Przestrzennego, Budownictwa                            

i Gospodarki Gruntami p. Edward Zalewski  przedstawił opinię Komisji. Komisja                          

w głosowaniu  6 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się „  

pozytywnie zaopiniowała  przedstawiony projekt Uchwały.  

 

W związku z  brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska, po 

odczytaniu, poddał pod głosowanie   Uchwałę  w sprawie  wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości komunalnej na rzecz Województwa Mazowieckiego 

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 21  głosami „za” przy                         

0 głosów „przeciw”  i  0  głosach  wstrzymujących się” podjęła 

 

Uchwała Nr XXXIII/228/2010 

w sprawie  wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości komunalnej na rzecz 

Województwa Mazowieckiego 

Uchwała w załączeniu do Protokołu. 

 

 

Punkt 10  

Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka – ul. 

Borowikowa. 

 

Przewodniczący Komisji  Planowania Przestrzennego, Budownictwa                            

i Gospodarki Gruntami p. Edward Zalewski  przedstawił opinię Komisji. Komisja                          

w głosowaniu  6 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się „  

pozytywnie zaopiniowała  przedstawiony projekt Uchwały.  

 

 

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska, po 

odczytaniu, poddał  pod głosowanie  Uchwałę w sprawie  nadania nazwy ulicy na terenie 

miasta Ostrów Mazowiecka – ulica Borowikowa . 
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Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 21  głosami „za” przy                         

0 głosów „przeciw”  i  0  głosach  wstrzymujących się” podjęła 

 

Uchwała Nr XXXIII/229/2010 

w sprawie  nadania nazwy ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka – ulica Borowikowa 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu 

 

 

Punkt 11 

Uchwała w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Szpitalu Powiatowym w 

Ostrowi Mazowieckiej  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska przypomniał że  projekty uchwał 

dotyczące pkt. 11 i 12 zostały Radym dostarczone w dniu  poprzedzającym sesje i związane 

są z przyśpieszonymi wyborami Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonymi na 20 

czerwca 2010r.  

 

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska, po 

odczytaniu, poddał  pod głosowanie  Uchwałę w sprawie utworzenia obwodu glosowania                          

w Szpitalu Powiatowym w Ostrowi Mazowieckiej. 

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 20  głosami „za” przy                         

0 głosów „przeciw”  i  0  głosach  wstrzymujących się” / 1 radny nie brał udziału w 

głosowaniu/  podjęła 

 

Uchwała Nr XXXIII/230/2010 

w sprawie utworzenia obwodu glosowania w Szpitalu Powiatowym w Ostrowi Mazowieckiej 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu 

 

 

Punkt 12 

Uchwała  w sprawie  zmiany opisu granic obwodów głosowania w mieście Ostrów 

Mazowiecka. 

 

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska, po 

odczytaniu, poddał  pod głosowanie  Uchwałę w sprawie  zmiany opisu granic obwodów 

głosowania w mieście Ostrów Mazowiecka 

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 20  głosami „za” przy                         

0 głosów „przeciw”  i  1  głosie  wstrzymującym się” podjęła 
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Uchwała Nr XXXIII/231/2010 

w sprawie zmiany opisu granic obwodów głosowania w mieście Ostrów Mazowiecka 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zaapelował o skuteczną informację 

dla mieszkańców o zmianach  w obwodach  glosowania.   

 

 

Punkt 13.  

Informacja o pracy Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

 Radna p. Maria Bębenek zwróciła się z pytaniem o wysokość odszkodowania za 

budynek, który ma zostać rozebrany w związku z  budową ul. Armii Krajowej.  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski wyjaśnił, że zostały poczynione ustalenia 

co do wysokości odszkodowania / zgodne z oczekiwaniami właściciela budynku/, jednak                 

w związku z postępowaniem w Starostwie będą one korygowane. Poinformował o tym, że  

odszkodowanie wynosić będzie  ok. 16 -17 tys. zł. . Podkreślił, że po rozebraniu tego 

budynku nie będzie już przeszkód w budowie ul. Armii Krajowej. 

 

 W związku z brakiem innych pytań  Przewodniczący Rady Miasta  p. Krzysztof Laska 

stwierdził, że Rada Miasta przyjęła Informację z pracy Burmistrza Miasta                                    

w okresie między sesjami.  

 

Punkt 14  

Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy różne.  

 Ze względu na późna porę i ilość zadanych zapytań i interpelacji Przewodniczący 

Rady Miasta p. Krzysztof Laska zaproponował aby odpowiedzi ustne zostały udzielone tylko 

na najpilniejsze   pytania, natomiast  pozostałe odpowiedzi powinny zostać udzielone na 

piśmie.   

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  poinformował o tym, że  nie ma 

przeszkód w wykonaniu ul. Wiśniowej, powinna ona być niebawem  zrealizowana. Odnośnie 

realizacji ul. Broniewskiego decyzja zapadnie w przyszłym tygodniu.  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski zapowiedział, że na sesji czerwcowej 

zostanie przedstawiona koncepcja zagospodarowania rowu odwadniającego na odcinku od ul. 

3 Maja do ul Prusa. Planowane jest tam przykrycie rowu  i  wykonanie traktu pieszo- 

jezdnego  ze ścieżką rowerową, ławkami i oświetleniem. 

Dla wyjaśnienia  spraw podjętych przez Radną p. Marię Bębenek Burmistrz Miasta                          

p. Mieczysław Szymalski zaproponował zorganizowanie spotkania. 

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  wyjaśnił, że w  tzw sprawie Carrefora   

nic się nie zmieniło. Dodał, że miasto wyraziło zgodę na wykonanie przez inwestora parkingu 

przy ul. Broniewskiego.  Dodał,  że  interpelacja Radnego p. M. Równego zbiega się                                 

z wystąpienie Radnego p. A. Morawskiego, dla którego jest przygotowywana szczegółowa 

pisemna informacja w sprawie.  Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski poinformował                
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o tym, że  zamierza zatrudnić wyspecjalizowaną  Kancelarię Prawną dla  uregulowania 

sprawy. 

W dalszej kolejności  Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski poinformował o 

tym, że jest członkiem Rady Zatrudnienia jest to organ  działający przy Staroście Ostrowskim 

i do niego należy kierować pytania o działalność Rady.  

Następnie poinformował o tym, że Gród Książąt Mazowieckich jest jeszcze nie 

zakończoną inwestycją.  Atesty na użytkowanie budowli  nie są jeszcze wydane. Podkreślił, 

że  obiekty nie są przystosowane do tego aby przebywały tam dzieci bez opieki.  

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  stwierdził,  że traktuje  jako wniosek do 

rozważenia wystąpienie Radnego p. Michała Kacprzaka o rozszerzenie zakresu regulaminu 

przyznawania stypendiów o zawodników gier zespołowych. Dodał,  że sprawa ta powinna 

być przedmiotem debaty np. na Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, 

Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego.   

Radny p. Michał Kacprzak zwrócił się o pisemną odpowiedź na zgłoszoną przez niego 

interpelację.  

W dalszej kolejności p. Mieczysław Szymalski Burmistrz Miasta poinformował o tym, 

że budynek socjalny będzie realizowany przy ul. Wołodyjowskiego. Dodał, że sprawy 

związane z   lokalizacją  budynku zostały już załatwione. Podkreślił, że nie zostały 

zaniedbane  żądne działania w kierunku pozyskania środków zewnętrznych na realizację 

zadania.  

Nawiązując do interpelacji Wiceprzewodniczącego  Rady Miasta p. Bogusława 

Konrada  zapewnił, że kwestia uregulowania ruchu komunikacyjnego w rejonie szkoły 

Podstawowej i Gimnazjum Nr 1 będzie uregulowana przy udziale zainteresowanego.  

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski poinformował o tym, że w związku                       

z wdrożeniem w życie programu oszczędnościowego postanowił o rezygnacji z 1 debaty 

telewizyjnej Radnych . 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk przypomniał, że plakatowanie na 

terenie miasta może się odbywać w miejscach do tego przeznaczonych. Dodał, że należy 

pamiętać, że  plakatowanie w miejscach niedozwolonych  wiąże się z konsekwencjami np. 

ukaraniem mandatem  przez Straż Miejską.  

Następnie  wyjaśnił, że rozwiązanie problemu w ul. Wołodyjowskiego może nastąpić, 

jeśli Rada Miasta wprowadzi budowę tej ulicy do budżetu miasta. Wtedy nawet wbrew woli 

właściciela gruntu, traktując jako cel publiczny  sprawa może zostać załatwiona. Obecnie 

trwa  opracowywanie dokumentacji technicznej budowy ulicy  a następnie  zostanie 

przygotowany wniosek do Rady Miasta o ujęcie w budżecie. Obecnie zostało stwierdzone,  że  

słupki w ul. Wołodyjowskiego zostały umieszczone w działce komunalnej, w związki u z 

tym,  że została naruszona własność miasta zostało wystosowane wezwanie do ich usunięcia. 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, że nic co może zagrażać 

bezpieczeństwu nie powinno, bez zabezpieczenia,  znajdować się w ciągu drogi publicznej , 

bez względu na stan prawny gruntu.  

Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk podkreślił, że inwestor  powinien 

mieć decyzję  na  umieszczenie czegokolwiek w tym miejscu. Decyzji takiej nie ma. 

W dalszej kolejności wyjaśnił, że odbyły się już 2 spotkania z mieszkańcami bloków 

na pl. Waryńskiego i z osiedla Lubiejewska w celu wyjaśnienia kwestii dopłat do kosztów 
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centralnego ogrzewania w tych budynkach. Spotkania są organizowane jeśli mieszkańcy  

występują o nie.  

Następnie poinformował o tym, że przerwa technologiczna na  basenie rozpocznie się 

15 czerwca br. i trwać będzie ok. 1 miesiąca.  

Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk poinformował o tym, że w wyniku 

pożaru budynku przy ul. 63 Rok  2 rodziny zostały poszkodowane. Jedna rodzina była 

zainteresowana lokalem zastępczym i go otrzymała, natomiast druga rodzina zamieszkała u 

rodziny ale jest zainteresowana otrzymaniem mieszkania komunalnego.  

Następnie poinformowało tym,  że dokumentacja techniczna na budowę ul. 

Wschodniej jest w trakcie opracowywania, natomiast budowa chodnika w ul. Wileńskiej nie 

jest brana pod uwagę ponieważ w ulicy tej jest nowy chodnik po jednej stronie. Dobiega 

końca opracowywanie dokumentacji na ul. Łączną , w chwili  jej wykonania złożony będzie 

wniosek wydanie pozwolenia na budowę ulicy. Podkreślił, że procedura nie jest prosta bo 

będzie prowadzona na podstawie tzw. specustawy.  

Sekretarz Miasta p. Tomasz Skibicki poinformował o tym, że w mieście funkcjonuje 

harcerstwo,: ZHP Drużyna Pogodni i ZHR. Harcerstwo nie działa w strukturach szkolnych. 

Dodał, że nie jest to oszałamiająca  liczba. Poinformował o tym, że   harcerze z ZHR również   

działali aktywie w Warszawie podczas uroczystości żałobnych.  

Radny p. Andrzej Morawski zwrócił uwagę na brak jakiegokolwiek kosza na śmieci w 

rejonie sklepu Biedronka  zlokalizowanego u zbiegu ul. Dubois i Zagłoby. Radny przeprosił 

za plakatowanie w niedozwolonych miejscach. Wyjaśnił, że w plakatowaniu Radym pomagali 

„dobrzy „ ludzie, którzy być może nie wiedzieli, że nie można przyklejać plakatów na słupach 

elektrycznych.  Podkreślił, że plakaty dotyczyły spotkania  radych z mieszkańcami.  

Radny p. Krzysztof Listwon  zgłosił chęć odpowiedzi na interpelacje w kwestii 

przystosowania Grodu Książąt Mazowieckich dla potrzeb osób niepełnosprawnych.   

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zwrócił się o wypowiedź na piśmie. 

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski zaprosił zebranych oraz mieszkańców na 

uroczystości związane z obchodami święta 3 Maja, na uroczyste odsłonięcie pomnika Papieża 

Jana Pawła II w dniu 18 maja br. oraz na uroczystości związane z konsekracją Kościoła pw. 

Chrystusa Dobrego Pasterza w dniu 16 maja  br .  

Radny p. Andrzej Morawski zapytał czy będą obchody święta 1 Maja. 

Radna p. Maria Bębenek wyjaśniła, że obchody święta 1 Maja w mieście są 

organizowane. Zaprosiła wszystkich do udziału w obchodach. 

Burmistrz Miasta p.   Mieczysław Szymalski zadeklarował  swój udział w obchodach 

1 Maja. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  przypomniał o konieczności 

składania przez radnych oświadczeń majątkowych. Termin złożenia oświadczeń upływa                

w dniu 30 kwietnia 2010r.  
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Punkt 15. 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, że porządek obrad 

XXXIII-ej zwyczajnej sesji Rady Miasta został wyczerpany, serdecznie podziękował 

wszystkim za aktywny udział w obradach,  po czym wypowiedział formułę: "Zamykam 

obrady XXXIII-ej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka".  

 Na tym obrady XXXIII zwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka zostały 

zakończone.     

 

Przewodniczący Rady Miasta 

/-/ Krzysztof Laska 

 

Protokolant 

Inspektor ds. obsługi BRM 

Izabela Rejniak 


